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Dato:   06.02.2024 kl. 19:00 – 21:00 
 
Fremmøde:  Alex Rasmussen, Bjarne Jensen, Glenn Jakobsen, Hanne Mikkelsen, 

Henrik S. Thomsen, Jacob Christophersen, Jakob Madsen,  
Jørn Henriksen, Klaus Jørgensen, Leif Rasmussen,  
Merete Madsen, Mette Davidsen, Mona Serritslev Redder,  
Niels Wad Otland, Per Rosendal, Peter Altenborg, Peter Henriksen, 
Poul Helge Jensen, Preben Møller, Tue S. Andersen, Ulla Rasmussen 
& Vagn Nielsen 

 
Referent:   Glenn Jakobsen & Jacob Christophersen 
 
Agenda: 

1. Valg af dirigent  
2. Bestyrelsens beretning  
3. 2023 regnskab 
4. Behandling af indkomne forslag 

a. Bestyrelsen fremlægger et forslag til vedtægtsændringer, som er vedlagt 
sammen med de nuværende vedtægter. Bestyrelsen henstiller til 
fremmøde, da en forudsætning for at vedtægtsændringer kan besluttes, er 
er at mindst halvdelen af medlemmerne er til stede, det vil sige 26. Der er 
planlagt en ekstraordinær en generalforsamling tirsdag den 5. marts 2024 

5. 2024 budget fremlæggelse samt fastsættelse af kontingent, budgettet er vedlagt 
6. Valg af bestyrelse, på valg er: Per Rosendal, Preben Møller, som begge 

modtager genvalg samt Henrik Strandby Thomsen, som ikke ønsker genvalg, 
bestyrelsen har et forslag til en kandidat 

7. Valg af revisorer, på valg er Ulla Rasmussen og Leif Rasmussen, som begge 
modtager genvalg 

8. Eventuelt 
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Resumé  
1. Dirigent: Tue Andersen. 
2. Bestyrelsens beretning. 
3. 2023 regnskab godkendt. 
4. Behandling af indkomne forslag: 

i. Et forslag fra Vagn. 
ii. Bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer genoptages på ekstraordinær 

generalforsamling. 
5. 2024 budget godkendt. 
6. Per & Preben genvalgt og Mona valgt ind i bestyrelsen.  
7. Ulla & Leif genvalgt som revisorer. 
8. Eventuelt – Ide til skiltning mod tung transport (Lastbil forbudt skilt C23.1)  

  
 
Ad. 1 Valg af dirigent: Tue Andersen accepterede opgaven som dirigent og konstaterede at 

generalforsamlingen er lovlig varslet jævnfør vedtægterne. 
 
Ad. 2 Bestyrelsens beretning: Per Rosendal  

  
 Siden sidste års generalforsamling, der blev afholdt tirsdag den 28. marts 2023 her 

på TNE, har vi forsøgt at optimere kvaliteten af vore veje samt skabe en sikker og 
stabil belægning. 

 
Jysk Jordstabilisering har foretaget afhøvling af vejene samt udlagt produktet ’Dustex’ 
1 ½ gang, henholdsvis maj og september. Dustex er et bæredygtigt og miljøvenligt 
støvbindingsprodukt udvundet fra norske grantræer, ufarligt for mennesker, dyr og 
vegetation, er biologisk nedbrydeligt, har ingen rustpåvirkning, binder vejbelægningen 
sammen og det har været afvendt i Skandinavien siden 1990. 

 
Hen over perioden har der været afholdt vejdage i henholdsvis maj, juli, september 
og november. Under disse er der blevet afprøvet forskellige behandlingsformer; Op 
boring/gravning af slaghuller ved at benytte borehamre samt spader/skovle, blande 
forskellige typer vejmaterialer bestående af stigrus, granitknus og skærver, vibrering 
med pladevibrator. 

 
Til yderligere at forbedre kvaliteten og sikkerheden på vore veje, arbejder bestyrelsen 
med projekter om etablering af vejdump, opsætning af skilte, aftaler i forbindelse med 
snerydning og glatførebekæmpelse. 

 
I perioden har der været ekstrem tørke og der er kommet store mængder af nedbør. 
Hvad der har haft bedst/størst effekt af behandlingsformerne og i hvilken 
kombination, er ikke specielt ment at tolke på. 
Der er dog ingen tvivl om at der skal stadig skal arbejdes med slaghullerne og en 
måde at gøre dette på er at sætte frekvensen af vejdage op. Bestyrelsen arbejder på 
en opdeling i hold, således man i god tid kan afsætte tid i den travle kalender. Vi skal 
naturligvis stadig afholde vejdage hvor alle bliver indbudt, da man ikke skal 
underkende det sociale aspekt i sådanne arrangementer. 
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Vi skal heller ikke glemme dem, der helt af sig selv, nogle gange sammen med 
naboen, henter materialer i depotet ved Vinkelvej 19 og udfører reparationer af 
vejene. Dem der gang efter gang stiller op når der er behov for det, både med 
hænder, hoved samt maskiner. 
En kæmpe tak herfra. 

 
Vejforeningen har hen over sommeren fået oprettet et CVR-nummer 
44 15 78 29. Dette kan i flere sammenhænge have visse fordele. 

 
I løbet af perioden er der blevet afholdt 6 bestyrelsesmøder, hvorunder mangt og 
meget er blevet vendt og vejet. 

 
Onsdag den 6. december lånte vi Sejlklubbens lokaler på havnen til lidt Julehygge. 
Bestyrelsen havde fremtryllet lune æbleskiver med tilbehør og et par timer med 
hygge og snak hen over bordene fløj hurtigt afsted i de dejlige varme lokaler. 
Rigtig mange tak til Sejlklubbens bestyrelse med ønsket om ønsket om at vi ligeledes 
i år kan disponere over faciliteterne til et sådant arrangement, da mange af de 
fremmødte gav udtryk for at de også ville komme næste gang. 
 
Til udarbejdelse af et forslag til nye vedtægter for Snaptun Vejforening, har 
bestyrelsen har haft sammensat en arbejdsgruppe, bestående af henholdsvis Tue 
Andersen, Peter Altenborg, Glenn Jakobsen samt undertegnede. Jeg vil gerne takke 
medlemmerne i arbejdsgruppen for et rigtig godt og meget konstruktivt samarbejde. 
Forslaget er blevet udsendt sammen med indkaldelsen til denne generalforsamling 
og vil blive fremlagt til afstemning senere i aften. 

 
Sluttelig vil jeg gerne takke alle, der har bidraget til arbejdet i Snaptun Vejforening. 
Ingen nævnt ingen glemt. 

 
Per Rosendal 
Formand 

 
 Tue: Takker for gennemgang. 

Vagn: ”For nogle år siden havde vi en Grader ude, men en ting der irriterer mig, 
Graderen havde hældning og det har vi ikke på vejhøvlen” 
Henrik: ”Der kan laves hældning med vejhøvlen, men ikke med top på midten”  
Per: ”Jacob undersøger mulighederne”  
Niels: ”Vandet er et problem ud fra os, jeg har gravet dræn ud fra mig og vejen er 
rigtig skidt og der er kommet mange huller indenfor de sidste par måneder” 
Hanne: ”Er alle veje ikke i gode hænder?” 
Per: ”Jo, men Kastanievej er lidt bedre til selv at fylde på” 
Niels: ”Jeg har fyldt gentagende gange, men står der vand er det umuligt at holde” 
Per: ”Der er ekstreme mængder, men vi forsøger at gøre alt hvad vi kan. Hertil kan 
der lånes maskiner” 
Bjarne: ”Vi skal have vandet væk fra vejene” 
Alex: ”Vejene er ikke gode men vejret har også været mod os og herved kan vi holde 
nogen til ansvar” 
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Ad. 3 2023 regnskab: Preben Møller 
  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

Kommentarer budget: 
Indtægter:  

 Kontingent: Mangler 750kr ifht budget pga 1x mgl bataling 
Udgifter  

• Generalforsamling: ingen regning fra efterskole 
• Vejdag og Møder:  

• 2 x Vejdag  569kr 
• Julehygge 470kr 

• Vedligehold, vej:  
• Jysk jord 27.538kr 
• leje maskiner 3.446 kr 
• Stenmel 3.645kr 

Balance 
• Inklusiv manglende betaling er der en tilvækst I balancen på 245kr 
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Preben: ”Vi er 505,00 DKK i minus men mangler kontingent for 1x person på 750,00  
DKK” 
Alex: ”Hvordan kan der være 750,00 DKK der ikke betalt, er det ikke langtid siden?” 
Alex: ”Kan personen sendes til Inkasso?” 
Preben: ”Nej ikke for 750,00 DKK” 
Bjarne: ”Hvad dækker forsikringen?” 
Preben: ”Den dækker større økonomiske tab for bestyrelsen, hvis der tages en 
forkert beslutning” 

 Tue: ”Kan regnskabet tages til efterretning” 
 2023 regnskab godkendt 
 
Ad. 4 Behandling af indkomne forslag:  

Udsættelse af vedtægtsændringer – Vagn Nielsen 
Vedtægtsændringer – Bestyrelsen 
 
Udsættelse af vedtægtsændringer – Vagn Nielsen 
Vagn: ”Jeg kan overhovedet ikke acceptere det udlæg bestyrelsen har frembragt. I 
2016 sad der en bestyrelse med en formand og synes det kunne være sjovt og 
skralde 50 cm af jorden. Vi har brugt 7 – 8.000,00 DKK på en kantsten, så man kan 
klippe hækken. Højballevej er min privatvej og ikke en privatfællesvej, hvis det er en 
privatfællesvej, skal jeg have nummerplade på min traktor for at køre der. Da jeg er 
blevet ejer af et hus på Vinkelvej har jeg også taget nogle flere ting med og fjernet 
punkt 4.  
Vagn: ”Punkt 5 - Kun 8 dage burde laves om til 14 dage” 
Vagn: ”Der ligger en udstykningsplan på min ejendom og hvis de kommer med i 
bestyrelsen, vil de kunne styre det hele, da vi ikke er mange deltagere. Alle 
vedtægter burde gennemgås og udsendes næste år. Vejene er ejet af forskellige 
personer og forskellige arealer, man skal få styr på vejarealet. I teorien skal naboen 
som evt. ejer vejarealet altså skal Jacob Madsen ejer Vinkelvej fra ham til 
Kastanievej da det blev udstykket skal han så vedlige vejstykket?” 
Vagn: ”Vi har fælles vejdage og er fælles til at holde vejene, men hvem skal betale 
hvis nogen falder? Er det personen selv (lodsejeren) eller ejeren af vejarealet?” 
Per: ”Der kommer mere spænd altså 4 uger, vi stiller bestyrelsen ringere end 
medlemmerne. Til punkt 4 tilskud: Da det aldrig er blevet håndhævet, har vi slettet 
det, men dette er et forslag” 
Hanne: ”Er det fællesvej i landdistrikt eller By” 
Per: ”Det er landdistrikt” 
Vagn: ”Vi har et fælles vedligehold, jeg synes det er forkert. Vi har fælles vedligehold 
altså vi burde lave en forsikring der dækker alle vejene hvis uheldet er ude” 
Per: ”Vi var ude og kigge på Loven, og vi forsøger ikke at fraskrive, men det er mere 
hvis nogle individuelle ikke vedligeholder godt nok eller graver et hul, jamen så skal 
hele Vejforeningen ikke stå til ansvar” 
Vagn: ”Hvad med alt det sne og is?” 
Per: ”Kun 1 gang på 29 år har Kurt Klip og Fræs været her, det kostede 14.000,00 
DKK for 2 gange. Ellers skal vi have et årligt abonnement for hvis ikke vi har et 
abonnement kommer man sidst i køen. Så hvorfor skal vi bruge tid på det det er 
aldrig sket!” 
Glenn: ”Jeg ejer ikke noget af vejen, men ud fra Loven så skal jeg holde vejen ud til 
midten. Vi har et ansvar vi skal leve op til” 
Alex: ”Er du sikker” 
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Glenn: ”Ifølge Loven ejer jeg den ikke, men da jeg har brugsret, skal jeg holde det, 
altså jordlod skal holde det ud fra dem” 
Spørgsmål: ”Hvem kan komme med vedtægtsændringer?”  
Tue: ”Alle i vejforeningen kan komme med vedtægtsændringer”  
Vagn: ”Det er lige det jeg vil have med” 
Ulla: ”Holder Vagn hele vejen? Dem der har så meget land skal også betalte efter 
hvor meget vej der er og der kan komme 50 biler til hans virksomhed, skal han så 
ikke betale mere?” 
Tue: ”Er der yderligere spørgsmål til Vagns forslag?” 
Vagn: ”Mit forslag er at det skal gennemgås og opdateres til nutiden” 
 
Tue: ”Er der yderligere spørgsmål til Vagns forslag? Kan vi gå til stemning?” 
(Håndsoprækning)  

o Tue tæller 6 stemmer for 
o Tue tæller 11 stemmer imod  

Forslag nedstemt 
 
Vedtægtsændringer – Bestyrelsen 
Se ændringsforslag punkt for punkt ved gennemgang af vedlagt filer:  
Vedtægter Nuværende vs. Vedtægter Forslag 
 
Glenn: ”Væsentligste ændringer er punkt 2” 
Vagn: ”Hvad mener i med det” 
Glenn: ”Vi er underlagt den lov, at dem der bruger vejen, har samme forpligtelser 
som ejeren (Bruger vs Ejer)” 
Bjarne: ”Kan du læse punkt 2 op igen?” 
Glenn: Læser punkt 2 op fra Vedtægter Forslag 
Bjarne: ”Hvis jeg ejer grunden ud fra Tues hus og Tue falder hvem er så ansvarlig”  
Vagn: ”Kan vi ikke stemme punkt for punkt” 
Tue: ”Det er hele forslaget der skal stemmes om da det er opstillet sådan”  
Henrik: ”Jordlod holder vejen” 
Glenn: Læser Punkt 4 op fra Vedtægter Forslag 
Ingen kommentarer 
Glenn: Læser Punkt 5 op fra Vedtægter Forslag og stopper ved linje 4. 
Glenn: ”De 4 uger blev trukket tilbage fra Leifs forslag fra sidste generalforsamling

 og sat ind her” 
Glenn: Læser videre fra linje 4 for Punkt 5 fra Vedtægter Forslag 
Leif: Ret stavefejl fra referat til referent. Punkt 5 Dagsorden punkt 2 ”Valg af Referat” 
- Godkendt af bestyrelsen! 
Tue: ”Det står meget bedre i de nye”  
Vagn: ”Jeg synes de 8 dage skal ændres til 14 dage” 
Glenn: ”Så får medlemmerne kortere tid til at forholde sig til det” 
Niels: ”Der står ikke noget om tredjeperson har fuldmagt. 
Bjarne: ”Hvad med online deltagelse?” 
Tue: ”Det kræver at bestyrelsen har indkaldt Online” 
Glenn: ”Grundet Corona er dette tilskrevet” 
Glenn: Læser Punkt 6 op fra Vedtægter Forslag 
Glenn: ”Punkt 6 ingen ændringer” 
Glenn: Læser Punkt 7 op fra Vedtægter Forslag 
Glenn: ”Punkt 7 ingen ændringer” 
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Glenn: Læser Punkt 8 op fra Vedtægter Forslag 
Glenn: ”Punkt 8 ingen ændringer” 
Glenn: Læser Punkt 9 op fra Vedtægter Forslag 
Glenn: ”Punkt 9 ændringer til ordlyden men ellers ingen ændringer” 
Tue: ”De nuværende vedtægter beskriver ikke, hvordan den ekstraordinær 
generalforsamling kan træffe en beslutning med et fremmøde på under ¾ af 
vejforeningens medlemmer”  
Vagn: ”Du skal følge de nuværende vedtægter” 
Tue: Læser vedtægterne op 
Tue: ”Jeg mener det er problematisk at ud fra nuværende vedtægter at alles stemme 
irrelevant grundet det fremmødte antal” 
Bjarne: ”Hvad hvis der stemmes imod?” 
Tue: ”Så frafalder forslaget” 
Glenn: ”Hvis der under 50% tilstede og ¾ af de fremmødte stemmer for, så skal der 
indkaldes til ekstraordinær generalforsamling”   
Tue: ”Så kan vi lige så godt henligge forslaget og vente med afstemning til den 
ekstraordinære”  
Glenn: Læser Punkt 10 op fra Vedtægter Forslag 
Glenn: ”Punkt 10 ingen ændringer” 
Peter: ”Hvis vi ved, at forslaget bliver stemt ned, giver det så mening at indkalde til 
ekstraordinær generalforsamling?”  
Tue: ”Ønsker bestyrelsen en vejledende stemme optælling?” 
Bestyrelsen: Nej 
Poul: ”De ejendomme som ikke har betalt kontingent hvad sker der hvis disse 
handles?” 
Per: ”Ejendomsmægler tager ved køber og sikre der ikke er udestående” 
Vagn: ”Vedtægtsændringerne Vi havde en dame der faldt nede ved Henrik, og hun 
kom galt afsted, mit spørgsmål: Er det Henrik eller mig (Vagn) der skal dække det?” 
Glenn: ”Vi er ikke jurister, det er case by case og kan lande på begge parter” 
Henrik: ”Jeg har ansvaret ud til midten af vejen” 
Tue: ”Lig forslaget ned! Samme diskussion kommer til den ekstraordinær 
generalforsamling” 
Ulla: ”Spørg dit egen forsikringsselskab” 
Tue nedlægger forslaget 
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Ad. 5 2024 budget fremlæggelse samt fastsættelse af kontingent: Preben Møller 
(2024 budget kan findes i vedlagt pdf ”Præsentation.pdf” slide 16) 

  

  
   
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

  
  

Kommentarer budget: 
Indtægter:  

 Bestyrelsen foreslår uændret budget -> 39.000kr (51*750 + 750) 
Udgifter  

• Generalforsamling: +500 ifht 2023 budget grundet højere kuvertpriser 
• Vejdag og Møder: På 2023 niveau 
• Vedligehold, vej: +5.000kr ifht 2023 (=2x fuld behandling) 
• Renteudgifter: Lidt lavere pga renteindtægter 
• Gebyr og forsikring: uændret 

Historiske vejomkostninger: 
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 Ulla: ”De renter der? Vi har da ikke lånt penge?” 
Preben: ”Det er renter og gebyr” 
Peter: ”Er skæverne med i budgettet” 
Preben: ”Der er afsat 6.000,00 DKK til skaver”  
Tue: ”Kontingent og budget deles i 2 afstemninger” 
Ulla: ”Jeg mener man skal betale mere når man har en virksomhed hvor der kommer 
mange biler og ikke det samme som et hus med kun 2 biler” 
Vagn: ”Foreningen her er en gammel forening, højballevej kom ind i 67-68 og 
borgerne i Snaptun måtte bruge vores vej hvis de derimod holdte den. Vi betalte ikke 
kontingent de første mange år. Da gadelys blev etableret, betale vi kontingent og 
herved malplaceret, at vi skal snakke om mere betaling, da vi bare kan trække 
højballevej tilbage. 
Tue stopper diskussionen 
 
Tue: ”Nu skal vi stemme: Kan vi godkende 750,00 DKK per husstand?”  
Vedtaget ved flertal (Håndsoprækning) 
 
Tue: ”Kan vi godkende budgettet?” 
Vedtaget ved flertal (Håndsoprækning) 
 
Tue: ”Budget 2024 og kontingent 750,00 DKK herved godkendt”  

 
Ad. 6 Valg af bestyrelse: Tue Andersen 

 
På valg er: Per Rosendal, Preben Møller, som begge modtager genvalg 
(Begge genvalgt af deltagere)  
 
Henrik Strandby Thomsen, som ikke ønsker genvalg, 
(Tue takker Henrik for indsatsen på vejene af hele Snaptun Vejforening) 
 
Bestyrelsen foreslår Mona som mulig kandidat.  
Mona stiller op til en bestyrelsespost som bestyrelsesmedlem. 
 
Tue: ”Mona vil du ikke præsentere dig selv” 
Mona: ”Hej jeg hedder Mona, bor på Kastanievej 9, gift med Morten og har 2 drenge” 
Tue: ”Er der andre der ønsker at stille op?” 
- Ingen melder sig på banen 
- Mona stemt ind som bestyrelsesmedlem 

 
Ad. 7 Valg af revisorer: Tue Andersen 

 
På valg er: Ulla Rasmussen og Leif Rasmussen, som begge modtager genvalg 
 
Tue: ”Er der andre der ønsker at stille op?” 
- Ingen melder sig på banen 
- Ulla og Leif fortsætter som revisorer  

 
- Leif har været revisor i Snaptun Vejforening i 26 år alle klapper 😊 
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Ad. 8 Eventuelt: Tue Andersen 
 

Tue: ”Der kan ikke vedtages noget under dette punkt, men er der nogen der har 
noget” 
 
Hanne: ”Jeg har to forslag” 
1. ”Var det en ide at sætte flere skilte op til lastbiler?” 

a. Jacob: ”Rigtig god ide, vi undersøger omkostninger og tilladelser” 
2. ”Kommunen skal være med til at vedligeholde vejen hvis den er offentlig”  
Per: ”Vejen er privat” 
Hanne: ”Den er offentlig”  
Per: ”Den har privat sti” 
Bjarne: ”Der har da været vej”  
Tue: ”Den er midlertidig lukket grundet uheld i 71 og stadig midlertidigt lukket” 
Per: ”Det er en sti” 
Tue: ”Det er en vej i min tinglysning” 
Hanne: ”Kan vi da ikke få nogle penge fra kommunen?” 
Leif: ”Hvor står det som en sti?” 
Per: ”Fra havn og hen til strandvej”  
Tue: ”Kommunen har bakket ud af en snak ang. dette” 
Leif: ”Jeg vil gerne fremsende alt materiale fra landinspektør fra kystlinjen helt til 
Juelsminde. Kommunen var klar over hvis de gjorde det til en sti skulle de også 
betale. Dem der troede de skulle have erstatning blev skudt ned grundet brugen af 
stien. Hvis den er opgraderet til en sti, har de råderet over og så skulle de betale og 
herved trak de sig ud. Måske skulle man kigge dette igennem igen?” 
Leif: ”Vedligeholdelse af strandvejen. Forsalg fra 2019 blev annulleret men 
bestyrelsen har stadig ikke kommet med en plan til vedligeholdelsen af den” 
Per: ”Vejen skal vedligeholdes som andre” 
Leif: ”Sidste år kom i med en annullering af forslaget fra 2019” 
Tue: Uddyber forslag fra 2019 – ”Stien skal være på sin korrekte plads og ikke 
Belægningen”  
Peter: ”Man vedtog belægningen som var stabilgrus” 
Leif: ”Men ved samme lejlighed blev der belyst at vandledningen til Hjernø. Jeg kan 
ikke forstå hvorfor man ikke arbejder videre med dette” 
Per: ”Kystdirektoratet, om den skal ligge oven på en vandledning eller 2,5 meter. 
Skal der laves noget er det den respektive lodsejer der skal fjerne forhindringer.  
Per: ”Stabilgrus, (Mini stabilgrus) koster penge (10.000,00 DKK) men skal de laves er 
det forbundet med omkostninger, og dette kan tages op men det skal accepteres at 
det 
kommer med en omkostning” 
Leif: ”Det er den pågældende lodsejer, I har sagt i vil vedligeholde vejen, men der er 
nogle lodsejere der forhindrer dette” 
Tue: ”Der kan ikke stemmes for noget, men lad os nedlægge den her”  
Preben: ”Vi overskrider med 6.000,00 DKK og der medregnes ikke ekstra på 
strandvejen” 
Glenn: ”Vi har fokus og ved at der skal gøres noget ved belægningen. Der er blevet 
taget billeder af belægningen grundet vand og lunker.  
Vagn: ”Kommunen har ikke noget at sige, I skal ind under Geodata styrelsen”  
Per: ”Stien er en privatfælles sti og Højballevej er en privat fællesvej”  
Vagn: ”Det er den ikke. Hvis vi tager strækningen fra mig og ned, så er denne 
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strækning indtil i år godkendt som spor og vi har betalt ejendomsskat af dette” 
Tue nedlægger diskussionen grundet tid og relevans  
 
Tak for i aften 
Per: Takker for i aften samt takker endnu engang til Henrik for det store arbejde de 
sidste 2 år. 
 
Per: ”Indkaldelses til den ekstraordinære generalforsamling kommer inden for 14 
dage” 
Hanne: ”Der er planlagt ekstraordinær generalforsamling den 5. marts ud fra 
Fremsendte”  

  
 
 Godkendt: mandag den 4. marts 2024 
 
 Dirigent 

   
 Tue S. Andersen – Kastanievej 13 – Snaptun – 7130 Juelsminde 
 
  
  
   
  
 
 
 
 
 


